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INLEIDING 
 
Wat er binnen Sporting 70 is gebeurd in het seizoen 2022-2023 is te lezen in dit jaarverslag.  
Het was een bewogen seizoen. 
 
Vol verwachting trapten we in september 2022 het nieuwe voetbalseizoen af. Immers, onze 
beide vlaggenschepen;  vrouwen en mannen, waren gepromoveerd naar respectievelijk de 
Hoofdklasse en de 2de klasse. Helaas slaagden de  mannen er niet in zich te handhaven in 
deze 2de klasse en degradeerden via de nacompetitie weer terug naar de 3de klasse. 
Vrouwen 1 handhaafde zich wel in de Hoofdklasse. Een erg goed resultaat. 
 
De mannen 2 (onder leiding van Kyan van Dam en bestaande uit heel veel eigen jeugd) 
promoveerde via de nacompetitie naar de reserve hoofdklasse (de hoogst mogelijke klasse). 
Vrouwen 2 degradeerde helaas via de nacompetitie naar de de 3de klasse. 
 
Voor de mannen selectie werd een nieuwe shirtsponsor binnen gehaald:  JJ CLEANING. 
 
Aan het begin van het seizoen 2022-2023 had TJC Thom Bleijerveld aangegeven Sporting70 
na zeven jaar te gaan verlaten. Thom wilde weer graag voor een groep staan als trainer en 
gaat dat ook doen bij zijn vroegere club Jonathan. 
 
In oktober 2022 namen we (na bijna 40 jaar) afscheid  van Nel van Dijk. Hele generaties  
zijn opgegroeid met Nel als beheerder van de kantine, het wassen van de kleding en de   
organisatie van het voetbalkamp. 
 
Door het met pensioen gaan van Nel, hebben we er voor gekozen om een 
verenigingsmanager aan te stellen, die zich voornamelijk bezig gaat houden met het beheer 
van de  kantine. In de persoon van Nigel Siebelink hebben we een vertrouwd gezicht (oud 
selectiespeler, oud jeugdtrainer en oud trainer vrouwen 2) hiervoor aangesteld. 
 
In februari 2023 heeft ook Sporting70 stil gestaan bij de slachtoffers van de aardbeving in 
Turkije en Syrië. Dit werd geïnitieerd door 1ste elftal speler Ocan en zijn broer Tarik. Vooraf 
aan de wedstrijd tegen Altior werd hiervoor aandacht gevraagd. 
 
In april heeft het bestuur een aantal malen gebrainstormd over de toekomstige invulling van 
het bestuur en de daarbij behorende taken. Het bestuur zet in op het zich minder 
bezighouden met operationele zaken en meer met het besturen zelf. Middels het verkennen 
van een beter passend bestuursmodel wordt hier aan gewerkt. 
 
Naast overleg met de verschillende geledingen binnen Sporting70 heeft het bestuur ook 
veelvuldig overleg gehad met externe maatschappelijke organisaties: de KNVB, Gemeente 
Utrecht, Sport Utrecht. De onderwerpen die veelvuldig terugkwamen tijdens al deze 
overleggen: de flexibele speeldag om het tekort aan velden verder terug te dringen, de 
parkeerproblematiek en de onoverzichtelijk (gevaarlijke) verkeerssituatie op en rondom 
sportpark Voordorp. Wat betreft die onveilige verkeerssituatie werden we in April 2023 
keihard getroffen toen we te horen kregen dat bij het dodelijke ongeluk op de Biltse Rading 
een gezin van Sporting70 betrokken was. 
  
Traditioneel een groot dank-je-wel voor al die honderden vrijwilligers die zich ook dit seizoen  
weer met hart en ziel hebben ingezet voor onze mooie vereniging. Sporting70 dat zijn wij! 
 
Willem Muilenburg  
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FINANCIEEL VERSLAG 

Toelichting op het resultaat  
Ook in het seizoen 2022/2023 is een bescheiden positief financieel resultaat geboekt. De 
kantine-inkomsten zijn vanaf begin september 2023 weggevallen, doordat er een 
exploitatieovereenkomst met All4Kitchen B.V. is afgesloten. Hierdoor is er een verschuiving 
in de inkomsten opgetreden. Naast een maandelijkse vaste afdracht en een variabel bedrag 
(verhouding BW-marge/omzet) vindt er ook een bijdrage in de vaste lasten van het 
onroerend goed plaats. 
 
Door een ledenstijging, en de prijsindexatie zijn is de bijdrage van de contributie over 
2022/2023 gestegen. Voor seizoen 2023/2024  is de verwachting dat de contributiebijdrage 
nagenoeg gelijk blijft ten opzichte van afgelopen seizoen.   
 
Overige inkomsten zijn voornamelijk gestegen door een toename van de sponsorinkomsten 
alsmede vanuit de overheid ontvangen steunmaatregelen in verband met het coronavirus. 
Korte toelichting op de kosten: 
 

• De personeelskosten zijn gestegen door extra inzet vrijwilligers voor trainingen.  
Daarnaast zijn de subsidies i.v.m. corona weggevallen. Voor het huidige seizoen 
verwachten we dat de kosten licht stijgen door uitbreiding van de technische staf in 
de jeugdafdeling (HJO’s) 

• De kosten van de veldaccomodatie zijn weer op het oude niveau van voor het 
coronavirus.  

• De kosten van de KNVB zijn gestegen door toename van de ledenaantallen.  
• De kosten spelmaterialen en kleding zijn licht gestegen t.o.v. seizoen 2021/2022.   
• De kosten van de accomodatie zijn wel aanzienlijk gedaald t.o.v. seizoen 2021/2022, 

maar is hoger dan de begroting, veroorzaakt door stijging van de huurlasten. 
• De algemen kosten zijn toegenomen door stijging kosten verzekeringen, eigen 

verbruik, licentie ESPN.  
 

Toelichting op de balans  
 
In het seizoen 2022/2023 is er geïnvesteerd in keukeninventaris. De openstaande 
debiteuren per 30 juni 2023 zijn na balansdatum ontvangen. Onder vlottende activa is de 
afrekening exploitatie All4Kitchen B.V. opgenomen. De post “Werkkapitaal” is nagenoeg 
gelijk gebleven. 
 
Onder de overige schulden zijn onder meer opgenomen: een reservering voor 
onderhoudskosten, crediteuren (huurlasten SPOVO), loonheffingen, vooruitontvangen 
bedragen ten behoeve van de  voetbaldriedaagse.  
Het vermogen van Sporting '70 is licht gestegen en positief. 
 
Arjan Scheer 
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SPONSOREN 

 

 
 
 
WEDSTRIJDZAKEN 
 
Algemeen 

Het seizoen 2022/2023 is een jaar van groei geweest. Maar liefst 82 teams zijn ingeschreven 
en in de 2e seizoenshelft was het aantal bij de KNVB ingeschreven bondsleden gegroeid tot 
liefst 1325. Daar zitten naast de competitieteams ook de mini’s, mini-mini’s, Champions 
League, 7x7 veteranen en de Walking voetballers bij. De groei zat zowel bij de senioren 
(naar 16 elftallen en 4 teams 7x7 voetbal), de veteranen (7x7 en walking football) als bij de 
jongste jeugd tot JO12. De oudere jeugd blijft daarbij achter.  
Met deze aantallen voetballers en teams bezetten we ons complex goed. Doordeweeks een 
druk bezet trainingsschema en in het weekend over het algemeen flink volgeplande 
wedstrijddagen.  
Ook dit seizoen is weer regelmatig gebruik gemaakt van afspraken met de KNVB en het 
convenant “Toekomst Voetbal / Variabele Speeldag” van Utrechtse clubs om van de 
overvolle zaterdag naar de vrijdagavond en de zondag te mogen uitwijken. Om met de groei 
van het aantal inwoners in Utrecht toch iedereen te kunnen laten voetballen moeten velden 
beter benut worden. We bleven daarom een actieve rol spelen in het overleg tussen clubs, 
Stuurgroep Toekomst Voetbal, Sport Utrecht, Gemeente Utrecht en de KNVB om afspraken 
over flexibilisering van speeldagen vast te leggen.  
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Wedstrijden  

Als er 82 teams zijn dan betekent dit wekelijks vaak net zoveel wedstrijden. Dus regelmatig 
drukte met meer dan 40 thuiswedstrijden op onze 3,5 velden en vele duizenden kilometers 
onderweg naar tegenstanders.  

In het post-Corona seizoen kon de competitie gewoon weer afgerond worden en zijn 
gelukkig bijna alle wedstrijden gespeeld.   

Diverse jeugdteams en een enkel seniorenteam hebben een kampioenschap mogen vieren. 
Bij de jonge jeugd sommige zelfs in 2 verschillende fasen. 

 
Toernooien en voetbalactiviteiten 
Het jeugdvoetbalkamp in de bossen bij Austerlitz is in juni uiteraard weer met succes 
georganiseerd. Ook enkele andere activiteiten konden weer opgestart worden na 2 moeilijke 
seizoenen, zoals een Paasfestijn voor de kleintjes, het Hoge Hoeden Toernooi voor de wat 
ouderen en een Berekuiltoernooi.  
Daarnaast zijn verschillende teams het binnen- en buitenland afgereisd om toernooien te 
spelen.  
Naast het voetbal hebben we weer enkele feesten georganiseerd voor de onderlinge 
verbinding en gezelligheid.   
 

Scheidsrechterzaken 

De groep club- en teamscheidsrechters van Sporting’70 is vrij stabiel gebleven, maar niet 
verjongd.  Zij hebben er wel met z’n allen weer voor gezorgd dat alle wedstrijden gespeeld 
konden worden en gelukkig meestal zonder problemen. 
Piter Bosma heeft de rol van Jaco als scheidsrechter coördinator overgenomen. Voor het 
volgende seizoen zetten we in op het werven van (team-)scheidsrechters en het opleiden 
van nieuwe scheidsrechters en grensrechters.  
Simon van der Weij 

 
SENIOREN  
 
In september 2022 trapten we het nieuwe voetbalseizoen af.  
 
Onze beide vlaggenschepen, van de vrouwen en de mannen, waren vorig seizoen 
gepromoveerd naar respectievelijk de Hoofdklasse en de 2de klasse. Helaas slaagden de  
mannen er niet in zich te handhaven in deze 2de klasse en degradeerden via de 
nacompetitie weer terug naar de 3de klasse. 
 
Vrouwen 1 handhaafde zich wel in de Hoofdklasse. Een erg goed resultaat. 
De mannen 2 promoveerde onder leiding van Kyan van Dam en bestaande uit heel veel 
eigen jeugd via de nacompetitie naar de reserve hoofdklasse (de hoogst mogelijke klasse). 
Vrouwen 2 degradeerde via de nacompetitie naar de de 3de klasse. 
 
Voor de mannen selectie werd een nieuwe shirtsponsor binnen gehaald: JJ CLEANING. 
De seniorenafdeling is gegroeid naar 16 elftallen en 4 teams 7x7 voetbal. 
 
Rick Hendriks 
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PUPILLEN 
 
Afgelopen seizoen zijn de eerste significante stappen gezet richting een meer 
gestructureerde duidelijke en transparantere trainingsopbouw voor de pupillen. Onze TJC 
heeft de contouren voor het plan gemaakt en met de komst van 2 hoofdopleidingen voor de 
pupillen kan de nieuwe structuur worden geïmplementeerd.  
 
Het streven blijft om de kinderen te laten ontwikkelen, en niet alleen als sporter maar vooral 
ook als individu waarbij plezier altijd de leidraad is. Ook hebben wij en blijven wij onze eigen 
jeugd actief begeleiden en opleidingen om zelf een goede en enthousiaste Sporting’70 
coach/trainer te worden. Ook afgelopen seizoen hebben we weer een grote groep 
jeugdtrainers zien leren en groeien maar bovenal met plezier training zien geven.  
 
Deze mooie stappen bereiken we alleen door de goede afstemming en inzet van alle 
hoofdleiders, hoofdtrainers, coach/trainers, teamleiders, maar ook de ouders die zorgen voor 
een goede teamsfeer en support langs de zijlijn. Dit resulteerde ook dit jaar weer in een 
mooie groei van het aantal onderbouw teams.  
 
Gwen Obels 
 
 
JUNIOREN 
 
Voor het eerst in haar geschiedenis had Sporting 70 twee teams op divisieniveau, te weten 
de JO17-1 en de JO 18-1. Ook is het op verschillende niveaus gelukt om een 
fasekampioenschap te behalen. In algemene zin hebben we echter wel als vereniging 
gemerkt dat het steeds lastiger wordt om de oudere jeugd betrokken te houden.  
 
Voor wat betreft de meiden is met ingang van het seizoen 2021-2022 begonnen met een 
nieuwe opzet van de competitie voor junioren. De KNVB wil hiermee de speelsters weer 
centraal zetten en ervoor zorgen dat de speelsters zo veel mogelijk op hun eigen niveau 
kunnen spelen. De nieuwe opzet moet beter passen bij de huidige situatie van het meiden- 
en vrouwenvoetbal en moet beter toekomstbestendig zijn. Een van de gevolgen hiervan is 
dat de MO19 is vervangen door een MO20, zodat speelsters een jaar langer bij de junioren 
kunnen voetballen, waardoor de overgang naar de senioren gemakkelijker moet worden. 
 
Sporting'70 is het seizoen begonnen met twee teams in de MO20, MO17 en MO15 en een 
team in de MO13 en ook dit seizoen waren er weer successen te melden. De MO20-1 wist 
de eerste en tweede fase in de eerste klasse te winnen. Na de promotie naar de hoofdklasse 
in de derde fase wist het team zich daar goed te handhaven. De MO20-2 werd in de tweede 
klasse kampioen in de derde fase. De MO17-1 werd kampioen in de eerste klasse in de 
derde fase. De MO13-1, ten slotte, werd in de derde fase kampioen in de tweede klasse. 
 
 
 
Mark Kiela  
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7x7 VOETBAL 
 
Je kan er niet om heen. Elke zondagmorgen verzamelen 30 tot 40 mannen (variërend in de 
leeftijd van 37 tot 74) op ons D-veld om een uurtje in een ongedwongen sfeer te strijden voor 
de voorjaars- of najaarsbeker.  
 
De strijd wordt , voor zover nog mogelijk, op het scherpst van de snede gestreden maar na 
afloop is er altijd weer het kopje thee waardoor iedereen weer broederlijk naast elkaar staat. 
Voor velen is dat echter nog niet voldoende en daardoor voetballen we op de dinsdagavond 
ook nog.  
 
De 7 tegen 7-groep is een groep die zichzelf bedruipt en waar Sporting weinig omkijken naar 
heeft. Uit deze groep zijn in al die jaren dat zij al bestaan  al veel vrijwilligers voortgekomen.  
 
Gerard Hendriks  
 
 
MATERIAALCOMMISSIE 
 
In het vorige verslag uitte MateriaalBeheer zijn zorgen over het ballenverlies bij de 
jeugdteams. Dat ging in de periode 2022-2023 inmiddels beter. Maar er zijn zorgen want er 
trainen veel teams tegelijk op één veld en er staan veelal onervaren trainers voor de groep. 
Nadat de trainingen in september 2023 weer met complete ballensets van start gingen, ging 
het ballenverlies binnen een week ook weer van start. Zoals elk jaar. Het lijkt erop dat het 
samenhangt met de wens van de club om zoveel mogelijk kinderen mee te laten doen in 
onze jeugdteams. Er is veel drukte op het trainingsveld. Er worden veel ballen verloren; zelfs 
hele tassen. De financiële schade van tussen de duizend en tweeduizend euro is de prijs die 
de club betaalt. Dat is de keuze die we bedoeld of onbedoeld maken.  
 
Ton Heinen 
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